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Zápis 
průběhu 5. zasedání zastupitelstva městského 

obvodu 
konaného dne 06. 06. 2019 

 

Místo konání: zasedací místnost Úřadu městského obvodu Michálkovice 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: dle prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Vladimír Kozel 

Neomluveni: - 

Zahájení: 17:00 

Přestávka: - 

Ukončení: 17:30 

Zapisovatel: Bc. Charisa Sobková 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 

  

 

 



Materiál č. ZMOb/0017/19 

Schválení programu zasedání 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0044/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Materiál č. ZMOb/0018/19 

Určení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu Karla Nemétha a Martina Szwejdu. Oba navržení 

souhlasili a od členů zastupitelstva nebyl podán žádný další návrh. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0047/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Materiál č. ZMOb/0020/19 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelky minulého zápisu Eva Ondrušková a Zdena Kaniová shledaly zápis v pořádku a 

neměly k němu žádné připomínky. Rovněž ostatní zastupitelé neměli k zápisu připomínky. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0045/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Materiál č. ZMOb/0021/19 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta uvedl několik nejvýznamnějších informací z jednání rady městského obvodu, 

pohovořil o rekonstrukci BD na ul. Československé armády 100/53 a komunitního centra. 

Připomenul proběhlé kulturní a volnočasové akce, které se konaly v našem obvodě a pozval 

přítomné na nadcházející multižánrový festival MichalFest. 

Zastupitel Ing. Dašek se zeptal, z jakého důvodu došlo u zakázky rekonstrukce BD na ul. 

Československé armády, k navýšení ceny.  

Zastupitel Ing. Goj odpověděl, že k navýšení došlu z důvodu výměny prohnilé podlahy 

v ordinaci lékařky a ošetření spodní části zdiva proti plísni. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 



Bylo přijato usnesení č. 0046/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Materiál č. ZMOb/0019/19 

Účetní závěrka 

Starosta uvedl navržený materiál a vyzval členy zastupitelstva k diskusi. Nikdo neměl dotaz 

ani připomínku, starosta dal tedy o materiálu hlasovat. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0041/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Materiál č. ZMOb/0022/19 

Závěrečný účet 

Starosta řekl, že výsledek hospodaření je kladný, saldo příjmu a výdajů je 1. 790 tis. Kč a 

struktura je popsána v jednotlivých tabulkách. 

Zastupitel Ing. Mahdal upozornil na formální chybu, kdy v tabulce Plnění rozpočtu za období 

1 – 12/2018 – VÝDAJE, vypadl v hlavičce tabulky ve sloupci „čerpání za období“ rok 2017 a 

rok 2018. 

Starosta uvedl, že rok vypadl posunutím řádku a je třeba tabulku roztáhnout. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0042/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Materiál č. ZMOb/0023/19 

Změna rozpočtu  

Starosta podotknul, že se jedná o částečné rozpuštění volných zdrojů do rozpočtu letošního 

roku, přičemž většina půjde do rezerv. Navyšuje se např. na opravu komunikací, na opravu 

BD na ul. Československé armády a na další akce, které byly plánovány v rozpočtu. 

Ing. Rudolf Dašek měl otázku týkající se projektování kanalizace v souvislosti s opravami 

komunikací, aby se neopravovalo něco, co se za pár let rozkope.  

Starosta uvedl, že některé komunikace je třeba opravit, jelikož jsou ve velmi špatném stavu a 

nelze opravu odkládat. V případě kanalizace se bude jednat o velký zásah do komunikací a 

budou proto posléze opraveny celoplošně. V současnosti probíhá pasportizace, na jejímž 

základě proběhne projekční činnost. 



Ing. Petr Mahdal se zeptal, kdy začnou opravy komunikací a zda budou v souvislosti 

s opravami nějaké objížďky. 

Starosta odpověděl, že se má začít v polovině června a nemělo by dojít k větším uzavírkám. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0043/ZMOb-Mich/1822/5 

 

Předsedkyně finančního výboru Ing. Věra Bialková upozornila, že je potřeba zvolit nového 

člena výboru za zesnulého Ing. Jiřího Kašpárka. Ing. Bialková navrhla jako členku finančního 

výboru Zdeňku Muchovou. 

Starosta poznamenal, že volba nového člena finančního výboru není na programu a požádal 

tedy přítomné členy zastupitelstva, zda souhlasí s rozšířením programu zasedání o volbu člena 

finančního výboru. Všichni přítomní zastupitelé souhlasili. Starosta se zeptal, zda jsou další 

návrhy. 

Dalším navrženým členem finančního výboru byl Ing. Petr Mahdal. 

Starosta dal tedy hlasovat v abecedním pořadí veřejnou volbou, tj. Ing. Petr Mahdal a Zdeňka 

Muchová. 

 

Materiál č. ZMOb/0024/19 

Volba člena finančního výboru 

Ing. Petr Mahdal 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 5, proti 0, zdržel/lo se 9. 

Zdeňka Muchová 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0048/ZMOb-Mich/1822/5 

 

 

 

 

 

 

 

 



Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Zastupitel MUDr. Piatkovský upozornil, že v blízkosti vchodu do Dolu Michal spadla ze 

stromu velká větev a bude potřeba strom zkontrolovat, zda nehrozí nebezpečí pádu větví. Dále 

měl připomínku k chodníku před restaurací 49, který je již delší dobu rozebraný kvůli 

proběhlé instalaci přípojky. 

Starosta odpověděl, že dřevina bude zkontrolována a rovněž situace s chodníkem se bude 

řešit. 

Členka zastupitelstva Zdena Kaniová se ptala, zda když už funguje vzdálený přístup, se bude i 

nadále posílat pozvánka na zasedání zastupitelstva emailem. 

Starosta řekl, že pozvánka se bude samozřejmě posílat emailem. 

Zastupitelka Zdeňka Muchová měla dotaz, kdy bude vyhlášeno výběrové řízení na pronájem 

opravených bytů v BD na ul. Československé armády, kolik je tam bytů a zda bude stanovena 

základní cena za m
2 

nebo to bude formou licitace. 

Starosta odpověděl, že ke konci měsíce června 2019 a ohledně ceny rozhodne rada, nájemné 

bude zřejmě stanovené pevné. 

Zastupitel Ing. Mahdal se ptal, kdy se rozsvítí ul. Radniční, na které se měnily sloupy 

veřejného osvětlení. 

Starosta řekl, že se situace ověří na magistrátu, popř. bude snaha vše urychlit. 

 

Diskuse – Různé 

Závěr 

V 17:30 starosta ukončil zasedání zastupitelstva městského obvodu. 

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení z 5. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0041/ZMOb-

Mich/1822/5 do č. usnesení 0048/ZMOb-Mich/1822/5 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 
Ověřovatelé zápisu: 

Karel Németh ………………………………………… 

Martin Szwejda ………………………………………… 

 

  

 

Bc. Charisa Sobková 

zapisovatelka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


